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Vragen de leden Van Wijngaarden (VVD) en Oosenbrug (PvdA) aan de 
Minister van Veiligheid en Justitie over het bericht: Filmmakers naar de 
rechter: «Staat doet te weinig tegen piraterij» (ingezonden 16 december 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Filmmakers naar de rechter: «Staat doet te 
weinig tegen piraterij»?1 

Vraag 2
In hoeverre deelt u de opvatting dat illegaal downloaden ten eerste moet 
worden tegengaan door consumenten een aantrekkelijk legaal alternatief te 
bieden, ten tweede door hen via voorlichting te stimuleren hiervan gebruik te 
maken en ten derde door civielrechtelijke handhaving door of namens 
rechthebbenden zelf? 

Vraag 3
Wat is in dat kader de uitkomst van het seminar dat is gehouden op 
13 november 2015 met makers en internetaanbieders in navolging van de 
gedane toezegging tijdens het Algemeen overleg over auteursrecht van vorig 
jaar? Tot welke vervolgacties leidt dit seminar? 

Vraag 4
In hoeverre benut u bereid onder internetaanbieders, publieke en commerci-
ële omroepen en vertegenwoordigingen van auteursrechthebbenden (zoals 
filmmakers, acteurs, deejays e.d.) nader te verkennen of zij kunnen komen tot 
een systematische voorlichting om legaal gebruik van muziek, film e.d. te 
stimuleren zonder de vrijheid van internet noch de privacy van internetge-
bruik geweld aan te doen? 

Vraag 5
Hoe beoordeelt u de bestaande werkwijze in Denemarken en Engeland om 
legaal gebruik van auteursrechtelijk beschermd materiaal te stimuleren?

1 http://www.volkskrant.nl/film/filmmakers-naar-rechter-staat-doet-te-weinig-aan-
piraterij~a4184589/ datum van publicatie: 12 november 2015.
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